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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Nagy István agrárminiszter úrhoz:

"Hogyan alakult a parlagfű pollenszám az idei parlagfű szezonban?"
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A következő kérdésem lenne Önhöz:

• A minisztérium adatai alapján hogyan alakult a parlagfű pollenszám az idei szezonban, és
milyen változás volt tapasztalható az elmúlt két év hasonló időszakában mért adatokhoz
képest?

Kérem, hogy az ezzel kapcsolatos adatokat a három évre vonatkozóan - minimum heti bontásban -
részemre megküldeni szíveskedjenek!

Várom megtisztelő válaszát!
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